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órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

  Horváth Ferencné  külsős alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária  aljegyző 

 Keserű Valéria  művelődési ház vezető 

 Molnár Andrea   könyvtárvezető 

   

 

Bejelentéssel távol maradt:  
  Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2.  A Bokor József Városi Könyvtár tevékenységéről szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

3. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 
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4. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi munkatervének 

elfogadása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

5. Temető üzemeltetési pályázat ajánlati felhívásának tárgyalása, 

ajánlattevők körének meghatározása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

6.  Az önkormányzat 2015.évi költségvetési rendeletének módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

7.  Pályázat benyújtása helyi szervezési intézkedésekhez kapcsolódó 

többletkiadások támogatására 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

8.  Tájékoztatás igazgatási szünet alkalmazásának lehetőségéről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

9.  A Környezetvédelmi Program felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

10. Pályázat az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

11. Kadarkút Rákóczi  és Pipacs utca vízrendezése 

                                      Előadó: Karsai József polgármester 

 

12. Árajánlat orvosi műszer beszerzésre 

  Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

13. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

58/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiadva. 
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Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

59/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2015. január 29., március 24., április 29., május 5. napján 

tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. A Bokor József Városi Könyvtár tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Molnár Andrea könyvtárvezető a beszámolót szóban nem kívánta kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester  

Átadom a szót Lóki Józsefnek a Humánügyi Bizottság elnökének, mondja el a bizottság 

véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót. 

 

Rózsa János képviselő 

Kérem a képviselő-testület tagjait tegyék lehetővé azt, hogy a Pallasz lexikon elérhető legyen 

ebben a könyvtárban, mivel a könyvtár Bokor József nevét kapta meg, aki a Pallasz lexikon 

szerkesztője volt. A teljes kötet ára 50.000-120.000 Ft-ig vásárolható meg. 

Másrészről javaslom egy emléktábla elhelyezését a művelődési házban, vagy a könyvtárban. 

 

Karsai József polgármester  

Köszönjük a könyvtár munkáját, a beszámoló és a könyvtárban folyó munka tartalmas, 

további jó munkát kívánunk. úgy gondolom, hogy a képviselő-testület lehetőségéhez mérten 

támogatja a könyvtár működését. A képviselő úr javaslatát támogatom, az emléktáblát 

elkészíttetjük és a városnapon elhelyezésre kerül. A könyvtárvezető asszony nézze meg, hogy 

honnan és milyen forrásból tudja beszerezni Pallasz lexikont, és méltó helyre elhelyezzük. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja 

el a Bokor József Városi Könyvtár 2014. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

60/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2014. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

3. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Keserű Valéria művelődési ház vezető a beszámolót szóban nem kívánta kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérném a bizottság elnökét mondja el a 

bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Bizottság tárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester  
Tartalmas beszámolót tarthattunk a kezünkben. Változatos rendezvények voltak 

településünkön a Művelődési Ház szervezésében. Szeretném megköszönni az 

intézményvezető munkáját. Remélem a jövőben több forrás áll rendelkezésünkre kulturális 

rendezvények szervezésére. 

 

Aki az id. Kapoli Antal Művelődési Ház tevékenységéről szóló beszámolót 

elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

61/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2014. évi tevékenységéről 



5 

 

 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. Az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Keserű Valéria művelődési ház vezető 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Lóki József képviselő, Humánügyi Bizottság elnöke 

A Bizottság tárgyalta az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi munkatervét és 

elfogadásra javasolja.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel a munkatervvel kapcsolatban? 

 

Benke József  alpolgármester 

Az augusztusi városnappal kapcsolatban voltak már egyeztetések, teljesen realizálódtak már a 

programok? 

 

Karsai József polgármester 

Ismerős Arcok koncert pénteken lesz, a sztárfellépők rendben vannak a szerződések alá lettek 

írva. Szeretnénk meghívni egy önkormányzati ügyekben illetékes államtitkárt is a 

rendezvényre egy önkormányzati konferencia keretében. Jelen lennének még a 

testvértelepülések delegációi, szeretnénk közös képviselő-testületi ülést azokkal a képviselő-

testületi tagokkal, akik 10 éve a képviselő-testület tagjai voltak. Köszönteni szeretnénk 

azokat, akik 10 évvel ezelőtt születtek. Ezek a protokollális rendezvények lennének pénteken, 

szombaton pedig a hagyományos városnap. A városnapon a romanapi rendezvények is helyt 

kapnak. Bízom benne, hogy megfelelő színvonalú városnapi rendezvényünk lesz és a 

meghívott vendégek és a helyi lakosság jól fogja érezni magát.  

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. 

évi munkatervét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

62/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház 2015. évi munkatervét az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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5. Temető üzemeltetési pályázat ajánlati felhívásának tárgyalása, ajánlattevők körének 

meghatározása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

Ebben az évben lejár Kadarkút Város Önkormányzata és a Szalai és Társa Bt. között létrejött 

kegyeleti közszolgáltatási szerződés a temetők üzemeltetésére vonatkozóan. Az 1999. évi 

XLIII. törvényben foglaltak szerint az önkormányzat saját maga is elláthatja a temetők 

üzemeltetését, illetve kegyeleti közszolgáltatás keretén belül temető üzemeltetésre jogosult 

szolgáltatóval szerződést köthet. Úgy gondolom, hogy a temető üzemeltetését az 

önkormányzat nem tudja felvállalni, hiszen olyan speciális személyi és tárgyi feltételeknek 

kell megfelelni, amelyekkel Kadarkút Város Önkormányzata nem rendelkezik. Kegyeleti 

közszolgáltatás keretében temető üzemeltetésről beszélünk. A temetővel kapcsolatos feladat 

ellátás két irányú az egyik a temető fenntartás, a másik az üzemeltetés. A temető fenntartásra  

feladat alapú támogatásként az önkormányzat meghatározott összeget kap és ezt az összeget 

ezen a jogcímen kell felhasználni, és ezzel elszámolni. A temető üzemeltetésére köthető 

kegyeleti közszolgáltatási szerződés minimum 5, maximum 15 év időtartamra korlátozódik. A 

közszolgáltatás részletes leírását a pályázati felhívás tartalmazza, azon kegyeleti 

közszolgáltatási feladatok elvégzésére irányul, amit a jogszabály a szolgáltató részére 

meghatároz. A képviselő-testületnek el kell döntenie, hogy milyen időtartamra kösse a 

kegyeleti közszolgáltatási szerződést. A kegyeleti közszolgáltatási szerződés megkötése nem 

közbeszerzési eljárás lefolytatása keretében történik, mert nem szolgáltatást vásárol az 

önkormányzat, hanem üzemeltetési feladatot ad át. Viszont figyelembe véve az önkormányzat 

gazdálkodásra vonatkozó rendelkezéseit, legalább három ajánlatot kell kérni. Az ajánlattevők 

körének meghatározása a képviselő-testület kompetenciájába tartozik. Az ajánlati felhívás 12. 

pontja az ajánlatok elbírálásának szempontjait tartalmazza, amelyek a következők: A temető 

üzemeltetésre tett ajánlat teljeskörűsége, részletezettsége, az előírtakon felül, illetve a többi 

ajánlathoz képest milyen többletajánlatot tartalmaz, illetve a temetkezési szolgáltatásra tett 

ajánlat teljeskörűsége és díjai. 

Jelen szerződés keretében első évben a szolgáltató 500.000 Ft-ot és minden további évben 

300.000 Ft-ot ajánlott a temető üzemeltetés szolgáltatás színvonalának javításához. Úgy 

gondolom, hogy ez az összeg nem akkora, hogy hosszú távon látványos szolgáltatás színvonal 

emelkedést eredményezhet. A két önkormányzati temetőnél, az az infrastruktúra ami a 

szolgáltatás megfelelő színvonalú biztosításához szükséges, teljes mértékben rendelkezésre 

áll. A Körmendi utcai temetőben a ravatalozó felújításra került, az Árpád utcai temetőben új 

ravatalozó építésére került sor. Mindkét temető megközelíthetősége biztosított. Fontos lenne, - 

a jogszabály is előírja- hogy a temetőt megfelelő módon körbe kell keríteni, amelyre 

szerintem egy drótfonatos kerítés, sövénnyel kiegészítve megfelelő lenne. Úgy gondolom, 

hogy ettől még fontosabb a temetőn belüli közlekedés lehetőségének megoldása.  

A temető ravatalozóig mindkét temető esetében megfelelő út áll rendelkezésre, viszont a 

ravatalozótól a sírokig az a véleményem, hogy mindkét temetőben egy gerinc utat kellene 

kialakítani. Ha ez a szerződés időtartama alatt megvalósításra kerülne, az jó lenne, mert ez a 

temető színvonalának javítását szolgálná, és a hozzátartozók számára egy jó 

megközelíthetőség lenne biztosítva a sírokig. Lehet, hogy ez a többletajánlat keretén belül 

megfogalmazható lenne, de ez is a képviselő-testület hatáskörébe tartozik.  

 

Karsai József polgármester 

A jegyző úr által elmondottak még vissza vannak. A lakosság temetővel kapcsolatban 

panasszal hozzám még nem fordult, illetve sok pozitív visszajelzést kaptam, amit az 
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üzemeltető irányába tolmácsoltam. A temető fenntartáshoz az önkormányzat állami 

normatívát kap amivel el kell számolnunk, ezeket a pénzeket rá is költjük a temetőre. 

Úgy gondolom, hogy a temetők működtetése és állapota évről évre jobb színvonalú. Erre 

magam is és az eddigi üzemeltető is nagy figyelmet fordítottunk. Azt javaslom a képviselő-

testületnek, hogy hosszú távon gondolkodjon és kössön 15 éves üzemeltetési szerződést. A 

pályázatot szíveskedjen megküldeni a temető jelenlegi üzemeltetőjének a Szalai és Társa Bt.-

nek Barcsra, a Lélekút temetkezési Kft.-nek Kaposvárra, valamint a „Szent Lázár” 

temetkezési Kft.-nek Somogyjádra, nekik egyébként Kaposváron is van fiókjuk. 

Többletajánlat lehetőségeként ezen időszak alatt a belső utakat elkészítését is tegyék bele az 

ajánlatukba. Szeretném még az ajánlati felhívásba belerakatni azt, hogy ha a református 

egyházközösség dönt a tulajdonukban lévő terület önkormányzat részére történő átadásáról, 

akkor ennek a résznek az üzemeltetésére is tegyenek ajánlatot, hogy ezt átveszi-e az 

ajánlattevő. Ez a terület jelenleg a református egyház tulajdona, de az önkormányzat tartja 

rendben, kaszáltatja, kerítést javíttat, stb. Mi ezzel segítjük a református egyházat.  A kerítés 

kérdése előtérbe kerül akkor, amikor a református egyház átadja a temetőt az 

önkormányzatnak, mert a temetkezési törvény az önkormányzatra vonatkozik, viszont az 

egyházakra nem. A református részen akkor a kerítést meg kell csinálni. természetesen ha 

ezen rész nem kerül átadásra, az üzemeltetőnek nem kell róla gondoskodnia továbbra sem.  

 

Benke József alpolgármester 

Az ajánlatok elbírálásának szempontjainál a jogszabály előírja a kötelező tartalmi elemeket. 

Lehetőséget biztosít-e a törvény arra, hogy a pályázati felhívásba egyéb szempontokat 

tegyünk, azokat hogyan tervezzük súlyozni? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A kötelező feladatellátás vonatkozásában az elbírálás szempontjai között szerepel a 

teljeskörűség és annak a részletezettsége, ami a szolgáltatókra egyöntetűen ráhúzható, mert 

különben nem láthatják el ezt a feladatot. Ez önmagában nem lehet bírálati szempont, ez 

alapján a képviselő-testület nem tud dönteni. A szolgáltatási díjak tekintetében a képviselő-

testületnek van díj megállapítási joga, a szolgáltató ajánlata alapján. A többletajánlat 

kérdésében, ha egy olyan jellegű megfogalmazás kerül bele az ajánlati felhívásba, hogy pl. az 

önkormányzat által kijelölt nyomvonalon út megépítését milyen minőségben, milyen 

határidővel vállalja a szolgáltató ez már lehet egy értékelési szempont. Ugyanez igaz a kerítés 

kialakítására, amely a későbbiek során kiterjeszthető lesz a református temetőre is. A 

református temetőnél ha az önkormányzat tulajdonába kerül, a szolgáltatónak  sírhely 

nyilvántartást, térképet kell készítenie, mert nagy probléma az, hogy a sírhelyek nincsenek 

nyilvántartva. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Nagyon nehéz a sírhelyeket megkeresni a református részen ott ahol a hozzátartozó nem tudja 

hol a sírhely, főleg a téli időszakban. E miatt is fontos lenne a nyilvántartás elkészítése. 

 

Benke József alpolgármester 

Ha a szolgáltatóknak egyéb más javaslata, ajánlata  is van az előírtakon felül azt bele tudjuk-e 

venni a bírálati szempontok közé? Én is javaslom, hogy 15 évre kössük meg az üzemeltetési 

szerződést. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Ezt már a mostani ajánlati felhívás is tartalmazza, miszerint az előírtakon felül, többletajánlat 

lehetősége is szerepel a felhívásban. 
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A kötelező szolgáltatási körön túl az előbb említett három elemet beemeljük.  Amennyiben a 

szolgáltató azt mondja, hogy még plusz ajánlatot tesz, az ő javára születik döntés. 

 

 

Lóki József képviselő 

Egyetértek azzal, hogy hosszú távra kell gondolkodni, javaslom a 15 évet. A meghívottak 

körével is egyetértek. A gerincút kialakítását nagyon jó ötletnek tartom. A gerincút 

elkészítésének költségeire készültek-e már számítások, annak értelmében, hogy az 

önkormányzat hogy jár jobban? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Ha kiszámoljuk, hogy 15 év távlatában a jelenlegi 300.000 Ft mit jelent, illetve figyelembe 

vesszük, hogy egy út létesítése milyen költségekkel jár, úgy az önkormányzat és az 

üzemeltető számára is kedvező helyzet alakul ki a 15 év időtartam alatt.   

 

Karsai József polgármester 

A temetkezési szokások átmentek az urnás temetkezés felé, és a szolgáltató a temetőkbe új 

urnafalat készített.  

 

Horeczki László képviselő 

A református részen nagyon szép kovácsoltvas kerítések vannak, ezek felújítására nem 

lehetne plusz forrást igényelni esetleg a műemlékvédelmi, vagy más hivataltól pályázat útján? 

 

Pintér Gergő képviselő 

Először meg kell nézni, hogy van-e hozzátartozó. 

 

Karsai József polgármester 

A plusz források lehetőségének utána nézünk. A zsidó temetőnél az emlékművek fel lettek 

állítva, gondozva vannak, felvettük a kapcsolatot a zsidó egyházzal. Az egyháznál különböző 

szabályok vannak arra vonatkozóan mit, hogyan lehet helyreállítani. 

 

Benke József alpolgármester 

Én is javaslom, hogy 15 évre kössük meg az üzemeltetési szerződést. Javaslom, hogy a 

jelenlegi vállalkozó mellett hívjuk meg ajánlattételre a Törzsök Temetkezést Kaposvárról és a 

Somogy temetkezési Kft.-t Kaposvárról, mert ők is nagy tapasztalatokkal rendelkeznek. 

 

Rózsa János képviselő 

Lehetőséget kellene adni arra, hogy Jálics Ernő sírja megfelelő védettséget kapjon és rendbe 

kellene tenni a sírhelyet. 

 

Karsai József polgármester 

A rendezési terv módosításban szerepel a Jálics Ernő sírhelyének helyi védelem alá vétele. 

 

Más észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el a következő módosításokat: 

- Ajánlat a temetőn beüli gerincút kialakítására 

- Ajánlat kerítés kialakítására 
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- Ajánlat a református rész önkormányzati tulajdonba kerülése eseténi 

üzemeltetésre- szerződés módosítást igényel majd a leendő üzemeltetővel. 

 

A képviselő-testület a módosítást 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

Javaslom továbbá, hogy a temető üzemeltetési szerződést 15 évre kösse meg az önkormányzat 

a szolgáltatóval. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület az ajánlati felhívást az elfogadott 

módosításokkal kiegészítve fogadja el. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

63/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

köztemetők üzemeltetésére az 1999. évi XLIII. törvény 16. 

§ szerint kegyeleti közszolgáltatási szerződést kíván kötni. 

A Képviselő-testület a közszolgáltatási szerződés 

időtartamát 15 évben határozza meg.  

 

A Képviselő-testület a temető üzemeltetés közszolgáltató 

kiválasztására irányuló pályázati felhívást a következő 

módosításokkal: 

 - Ajánlat a temetőn beüli gerincút kialakítására 

 - Ajánlat kerítés kialakítására 

- Ajánlat a református rész önkormányzati tulajdonba 

kerülése eseténi üzemeltetésre 

elfogadja, egyidejűleg a képviselő-testület a gazdálkodó 

szervezet kiválasztására meghívásos formában pályázatot ír 

ki.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015. június 15. 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki Benke József alpolgármester javaslatát elfogadja, és a Törzsök Temetkezést Kaposvárról 

és a Somogy temetkezési Kft.-t Kaposvárról is meg kívánja hívni a pályázatra, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 5 nem szavazattal 1 

tartózkodással a javaslatot elutasította. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a pályázatot küldjük meg a temető jelenlegi üzemeltetőjének a Szalai és Társa 

Bt.-nek Barcsra, a Lélekút temetkezési Kft.-nek Kaposvárra, valamint a „Szent Lázár „ 



10 

 

 

temetkezési Kft.-nek Somogyjádra. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 2 tartózkodással az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

64/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

A Képviselő-testület a temető üzemeltetés közszolgáltató 

kiválasztására irányuló pályázati felhívást az alábbi 

gazdálkodó szervezetek számára küldi meg:  

 

 Szalai és Társa Bt. 7570 Barcs, Bajcsy- Zsilinszki u. 140/1.  

 Lélekút Temetkezési Kft. 7400 Kaposvár, Teleki u.16. 

 „Szent Lázár” Temetkezési Kft. 7443 Somogyjád, Fő u. 91. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

pályázati felhívás szolgáltatók részére történő 

megküldéséről gondoskodjon.  

 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015. június 15. 

 

 

6. Az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

    

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A képviselő-testület döntött a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 

köztisztviselők létszámának csökkentéséről. Ezért vált szükségessé a költségvetési rendelet 

módosítása. A módosított költségvetési rendeletet be kell csatolni ahhoz a pályázathoz, ami a 

helyi szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások támogatására irányul, ezért 

szükséges a rendelet elfogadása. 

 

Karsai József polgármester 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét Kadarkút Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015.(II.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

8/2015. (V.29.) önkormányzati rendelete 

 

Kadarkút Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015.(II.28.) 

önkormányzati rendelete  

 

módosításáról. 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

7. Pályázat benyújtása helyi szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások 

támogatására 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előző napirendhez kapcsolódva a határozatot be kell csatolni ahhoz a pályázathoz, mely a 

helyi szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások támogatására irányul, ezért 

szükséges az elfogadása. Ez elég terjedelmes képviselő-testületi határozat nyilatkozatokkal és 

vállalásokkal, de ahhoz, hogy a leépítésből adódó a Hivatalt terhelő kiadásokat némileg 

kompenzálni lehessen, ezért szükséges a határozat elfogadása. 

 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el a 

határozatot a helyi szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások támogatására. 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

65/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

1.) Kadarkút Város Önkormányzata a Magyarország 2015. évi 

központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. mellékletének  

I/2. pontja alapján állami támogatás igénylésére pályázatot nyújt be a 

helyi szervezési intézkedésekhez kapcsolódó többletkiadások 

támogatására. 

 

 

2.) Az Önkormányzat kinyilvánítja, hogy a jóváhagyott engedélyezett 

létszámkeret betartása érdekében a felmentéssel és végkielégítéssel 

együtt járó létszámcsökkentések fedezete egy részének biztosítása 
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érdekében nyújtja be pályázatát, mivel saját forrásból a felmentéssel 

együtt járó meghatározott juttatásokat nem képes teljesíteni.  

 

 

3.) Kadarkút Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendelete 

9. számú melléklete tartalmazza a 2015. évi engedélyezett 

létszámkeret meghatározását.  

 

 

4.) Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

létszámcsökkentési döntés meghozatalát megelőzően megvizsgálta az 

intézményei létszámhelyzetét és az intézmények közötti tervezhető 

létszám és álláshely átcsoportosítás lehetőségét. Mivel az intézmények  

között létszám és álláshely átcsoportosításra nincs lehetőség, ezért 

döntött a felmentéssel együtt járó létszámcsökkentésről. 

 

 

5.) A képviselő-testület a 2015. évi létszám és feladatracionalizálással 

kapcsolatos intézkedései során a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatal létszámkeretének csökkentését határozza el az alábbiak 

szerint:  

 

 

KADARKÚTI KÖZÖS ÖNKORMÁNYZATI HIVATAL 

 

Engedélyezett költségvetési létszámkeret 2014. évi 

módosított előirányzat szerint:  

20 fő 

Engedélyezett költségvetési létszámkeret 2015. 01.01.-i 

eredeti előirányzat szerint:  

18 fő 

Engedélyezett költségvetési létszámkeret csökkentése 

2015. július 1-től:                  

17 fő 

A 

létszámcsökkentéssel 

megszűnő munkakör:          

közoktatási referens   1 fő 

Engedélyezett létszám a létszámcsökkentés után:                                                        17 fő 

 

 

 

6.)Az önkormányzati szintű létszámcsökkentéssel kapcsolatban 

meghozott döntés egyidejűleg a közoktatási referensi álláshely 

megszüntetését is jelenti és legalább 5 évig nem állítható vissza, 

kivéve, ha jogszabályból adódó többletfeladatok ezt indokolttá teszik.  
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7.) Az Önkormányzat kijelenti, hogy a közoktatási referensi 

álláshelyen foglalkoztatott köztisztviselő után a települési 

önkormányzatok helyi szervezési intézkedéseihez kapcsolódó 

támogatásról szóló 5/2014.(I.31.)BM rendelet alapján támogatásban 

nem részesült. 

 

 

8.) Kadarkút Város Önkormányzata kijelenti, hogy a 

létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen foglalkoztatott köztisztviselő 

– közszolgálati jogviszonyban töltött idejének megszakítása nélküli – 

foglalkoztatására, a települési önkormányzat által alapított más 

költségvetési szervnél a meglévő üres álláshelyeken, az 

előreláthatólag megüresedő álláshelyeken, vagy a tervezett új 

álláshelyeken, illetve szervezeti változás, feladatátadás következtében 

az önkormányzat fenntartói körén kívüli munkáltatónál - nincs 

lehetőség.  

 

 

9.) A Képviselő-testület utasítja polgármestert és a jegyzőt, hogy a 

létszámcsökkentés fedezetének biztosítása érdekében, a központi 

költségvetési hozzájárulásra vonatkozó pályázatot készítse el és – a 

kiírás feltételrendszerének függvényében 2015. július 10.-ig az 

önkormányzat nevében a polgármester nyújtsa be a Magyar 

Államkincstár Somogy Megyei Igazgatóságához. 

 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

Határidő: 2015. július 10. 

 

 

8. Tájékoztatás igazgatási szünet alkalmazásának lehetőségéről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy nagyon nehéz a törvényi előírásoknak 

megfelelően a szabadságok kiadása. Szeretném, ha a nyári időszakban a polgármesteri 

hivatalban 1 hét igazgatási szünet kerülne bevezetésre, mert a kollegák fáradtak hiszen csak 1-

1 nap szabadságot tudnak kivenni és ez nem jó. Az egy hét az ügyek elintézésében nem okoz 

nagy fennakadást. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Támogatom polgármester úr javaslatát. Az igazgatási szünet elrendelésében a képviselő-

testületnek van döntési kompetenciája. A közszolgálati tisztviselők jogállásáról szóló 2011. 

évi CXCIX. törvény 232. § (3) bekezdése mondja ki azt, hogy a képviselő-testület a kormány 

ajánlásának figyelembe vételével a rendes szabadság kiadására igazgatási szünetet rendelhet 

el. Az ilyen módon kiadott szabadság nem haladhatja meg a köztisztviselő adott évre 

megállapított szabadságának 3/5 részét. 

Az igazgatási szünet időtartama nyáron 5 egybefüggő naptári hét lehet, és augusztus 20.-át 

követő hét vasárnapjáig tarthat. A polgármester úr által említett egy hetes szabadság kiadását 

a következőképpen látom megvalósíthatónak. A kollegák akik adott feladatellátási helyen 
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dolgoznak nem egy feladatot látnak el, hanem kapcsolt munkakörben dolgoznak, minden 

kollegának van egy helyettesítője, aki távollétében helyettesíti. Én az igazgatási szünet 

tekintetében két hétre gondolok és megfelezném a köztisztviselők körében a szabadság 

kiadását. Tehát az adott feladathoz kapcsolódóan vagy az első számú feladatellátó megy el 

először és utána a helyettesítő, vagy fordítva. Úgy gondolom, hogy akkor 50%-os 

üzemmódban dolgozna a Hivatal adott időszakban, és akkor mindenki 5 munkanapra 

kiírhatná a szabadságát. Erre vonatkozóan a képviselő-testületnek rendeletet kell alkotnia. 

Úgy gondolom, hogy július közepétől lehetne ezt realizálni, mert augusztusban már 

jelentkeznek olyan feladatok, amelyek nagyobb apparátust igényelnek. 

 

Benke József alpolgármester 

Tehát ha jól értem,  mindig lesz egy ember, aki az adott ügyben rendelkezésre fog állni, tehát 

az igazgatási szünet csak csökkentett létszámot jelent? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Igen ez így van, mert a lakosság ellátását maradéktalanul kell biztosítani, viszont a kollegák 

megkapják az 5 napos szabadságolás lehetőségét. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület bízza meg a jegyzőt az 

igazgatási szünet alkalmazásának lehetőségéről szóló rendelet tervezet elkészítésével, a 

következő képviselő-testületi ülésre. Kérem a testület tagjait, hogy kézfelemeléssel 

szavazzanak a javaslat elfogadásáról. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

66/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút  Város  Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza a jegyzőt, hogy a következő munkaterv szerinti 

soros képviselő-testületi ülésre terjessze be az igazgatási 

szünet alkalmazásának lehetőségéről szóló rendeletét. 

 

Felelős: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

  Határidő: 2015.06. 28. 

 

 

9. A Környezetvédelmi Program felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A környezetvédelmi programot kötelező feladatként, időszakosan felül kell vizsgálni, illetve a 

szennyvíz megvalósulás kapcsán ki is kell egészíteni, beledolgozva azt a környezetvédelmi 

programba. A felülvizsgálat érdekében kértünk 3 árajánlatot. 

Az egyik árajánlatot a pécsi KÖVTERV Kft. adta ők Kadarkút város környezetvédelmi 

programjának felülvizsgálatát 300.000 Ft+ Áfa díjért tudják vállalni. A szintén pécsi Mérnöki 

Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 320.000 Ft+Áfa díjért vállalná. A szintén pécsi székhelyű 

BT MINT Bt. 260.000 Ft+Áfa díjért tudná vállalni.  
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A képviselő-testület döntésén múlik, hogy a három ajánlat közül melyiket támogatja, vagy 

esetleg kér még más ajánlatot. 

 

Lóki József képviselő 

Természetesen a legkedvezőbb ajánlatot tevő céget válasszuk. 

 

Karsai József polgármester 

 

Egyéb hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület a Környezetvédelmi 

Program felülvizsgálatára és kiegészítésére vonatkozóan a BT MINT Bt. 260.000 Ft+ Áfa 

összegű ajánlatát fogadja el. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Települési Környezetvédelmi Programjának 

felülvizsgálatát kezdeményezi.  

A Képviselő-testület a program felülvizsgálatával és 

kiegészítésével megbízza a BT MINT Bt –t ( 7624 Pécs, 

Angster József u. 39.). A program felülvizsgálatához 

260.000 Ft. + Áfa összegű megbízási díjat biztosít a 

szolgáltató részére.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal illetve folyamatos 

 

 

10. Pályázat az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A tájékoztató írásban kiküldve. 

 

A helyi önkormányzatokért felelős miniszter az államháztartásért felelős miniszterrel közösen 

pályázatot hirdetett a Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. 

törvény 3. melléklet II. 4. pontja szerinti Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására.  

A pályázat lényege, hogy kötelező önkormányzati feladatellátáshoz kapcsolódóan lehet 

pályázatot benyújtani, melyhez adóerő képességhez viszonyítva adják a támogatást. 

 

A felhívás 1. b) alcélja keretében pályázatot lehet benyújtani belterületi utak, járdák, hidak 

felújítására. A támogatás mértéke a pályázó település adóerő képessége alapján (Kadarkúton 

7179 Ft/fő) az elszámolható (bruttó) kiadások 85 %-a, maximum 15 000 000 Ft. A pályázaton 

maximálisan igényelhető támogatáshoz  2 647 059 Ft önerő biztosítása szükséges. 
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Felmerült a kérdés, hogy mire lehetne pályázatot benyújtani. Polgármester úrral egyeztetve 

arra az álláspontra jutottunk, hogy a város belterületi utjai közül a Rákóczi utcát még nem 

újítottuk fel. 

Az Önkormányzat támogatást igényelhet a Rákóczi utca felújítására, melyre az Önkormányzat 

árajánlatot kért.. Ez az árajánlat egy aszfalt szövet terítésére, aszfalt burkolat készítésére és a 

közmű aknák szintre hozására irányulóan 17.500.854 Ft-ot képvisel. Nagyságrendileg 

2.625.128 Ft-ot kell az önkormányzatnak egy pozitív döntés után hozzátennie és akkor a 

Rákóczi utca útburkolata is megfelelő minőségű lehet. 

 

Az iparűzési adó számlán rendelkezésre álló forrás lehetőséget nyújt arra, hogy a 2.625.128 

Ft-os önrészt az önkormányzat be tudja vállalni. 

 

Benke József alpolgármester 

A Rákóczi utcának az aszfalttal történő burkolása szerintem kevés lesz, mert az összes 

dilatációs repedés az aszfalton visszajön. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 
Ezért kapja az aszfalt szőnyeget. 

 

Karsai József polgármester 
Felmerült a Vótapusztai út felújításának kérdése is, de azért nem a Vótapusztai út felújítására 

pályázunk mert ez a pályázat csak belterületi utakra vonatkozik. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nyújtsa be a 

pályázatot a  Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. 

melléklet II. 4. pontja szerinti Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására a Rákóczi utca útfelújítására, az alábbiak szerint. A beruházás összköltsége 

17.500.854 Ft, az igényelt támogatás 14.875.726 Ft ami a beruházás 85%-a, és vállaljuk az 

15%-os önerőt amely összege 2.625.128 Ft, amely összeget az iparűzési adóból biztosítsunk. 

 

Aki ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

68/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete  a Magyarország 

2015. évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. 

melléklet II. 4. pontja szerinti Önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatására kiírt felhívás alapján pályázatot nyújt be a 

fent megnevezett jogszabályhely ac) alpontjában szereplő „Belterületi 

utak, járdák, hidak felújítása” tárgykörben. a Kadarkút, Rákóczi utca 

útfelújítására, az alábbiak szerint: 
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                  A beruházás összköltsége: 17.500.854 Ft 

                  igényelt támogatás (85 %)  14.875.726  Ft, 

                  önerő (15 %)     2.625.128  Ft. 

   

 

Kadarkút Város Önkormányzata az önerő összegét, mely 2.625.128.- 

Ft, azaz: kettőmillió-hatszázhuszonötezer-százhuszonnyolc forint a 

2015. évi költségvetésében, a helyi iparűzési adóbevételek terhére 

biztosítja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015. június 9. 

 

 

 

11. Kadarkút Rákóczi  és Pipacs utca vízrendezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előző képviselő-testületi ülésen beszéltünk a Rákóczi és a Pipacs utca vízrendezéséről. A 

mérnök úr felvázolta a tényeket és azt, hogy mire lenne szükség. Adott is árajánlatot az 

előzetes felmérés elkészítésére. Ez 100.000 Ft/ nap mérnök napidíjjal került meghatározásra. 

A mérnök úr 6 mérnöknappal számolt ez összesen 600.000 Ft+ 27% Áfa. A képviselő-testület 

akkor nem döntött arról, hogy megrendeljük-e a munkát. Ez  az előzetes felmérés 

mindenképpen szükséges ahhoz, hogy majd egy komplett vízrendezési pályázaton induljuk.  

 

Karsai József polgármester 

Ezért javaslom a képviselő-testületnek, hogy a GEOKÖR Hungary Kft-től az előzetes 

felmérési munkát rendelje meg. Aki ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

69/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

megrendeli a GEOKÖR Hungary Kft.-től – 7400 Kaposvár, 

Tallián Gyula u. 34.- a Kadarkút, Pipacs utca és a Rákóczi 

utca vízrendezésére vonatkozó előzetes felmérés 

elkészítését 600.000 Ft+ 27% Áfa értékben,  az iparűzési 

adóbevételek terhére. 

 

Határidő: 2015. június 30. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

12. Árajánlat orvosi műszer beszerzésre 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A kadarkúti egészségházban található  Duother ME9302 típusú ultrahangos készülék 



18 

 

 

használatához kezelőfejet kellene cserélni, mert már elhasználódott.  

Ez az igény már tavaly felmerült.  

Az Egészségházban üzemeltetett egészségügyi készülékek karbantartását végző R-Technika 

Bt. – székhelye: 7400 Kaposvár, Fő utca 60. – a 2014. évi karbantartásokat követően 2014. 

októberében árajánlatot adott az önkormányzat részére a labor-fizikoterápiához tartozó 

Duother ME9302 típusú készülék használatához szükséges 1 db 10 W-os ultrahang kezelő 

marokfejre vonatkozóan.  

 

Az ajánlati ára 41.000.- Ft. + Áfa.  

 

A labor 2014. évi költségvetésének figyelembe vételével nem került beszerzésre. A 

kezelőegység beszerzése a 2015. évi költségvetésben került tervezésre.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

 

Egyéb hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület a Környezetvédelmi 

Program felülvizsgálatára és kiegészítésére vonatkozóan a BT MINT Bt. 260.000 Ft+ Áfa 

összegű ajánlatát fogadja el. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

70/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányata Képviselő-testülete az R-

Technika Bt. – székhelye: 7400 Kaposvár, Fő utca 60. – 

41.000.- Ft. + Áfa. összegű árajánlatát 1 db 10 W-os 

ultrahang kezelő marokfej beszerzésére vonatkozóan 

elfogadja.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az eszköz 

megrendeléséről gondoskodjon.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.07.30. 

 

13. Egyebek 

 

 

A) Dr. Heffer Attila r. alezredes kinevezése 

Karsai József polgármester 

 

Dr. Piros Attila r. dandártábornok megyei rendőrfőkapitány tájékoztatta Kadarkút Város 

Önkormányzatának Képviselő-testületét, hogy Dr. Heffer Attila r. alezredes Urat 2015. június 

1. hatállyal tervezi kinevezni a Somogy Megyei Rendőr –főkapitányság Rendőrkapitányság 

Kaposvár kapitányságvezetői beosztásába. Dr. Piros Attila r. dandártábornok megyei 

rendőrfőkapitány kéri Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testületének véleményét a 
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kinevezéssel kapcsolatban. mellékelten megküldték Dr. Heffer Attila r. alezredes Úr 

életpályájáról készített anyagot. 

 

Karsai József polgármester felolvasta Dr. Heffer Attila r. alezredes Úr életpályájáról készített 

anyagot. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

71/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

támogatja Dr. Heffer Attila rendőr alezredes úrnak a 

Somogy Megyei Rendőr- főkapitányság Rendőrkapitányság 

Kaposvár kapitányságvezetői beosztásba történő 

kinevezését. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015. június 1. 

 

 

B) Javaslat kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiküldve. 

 

A Somogy Megyei Közgyűlés várhatóan a 2015. szeptemberi ülésén dönt a közgyűlés által 

alapított díjak adományozásáról. A rendelet 2.§. (2) bekezdése értelmében a kitüntető díjak 

adományozására a megyei közgyűlés tagjai, bizottságai és a települési önkormányzatok 

tehetnek javaslatot. 

 

Javasolható kitüntető díjak: 

 

1. Pro Comitatu Somogy díj – a megye legmagasabb elismeréseként – annak a magyar vagy 

külföldi állampolgárnak adományozható, aki valamely jelentős eredményt hozó 

tevékenységével vagy egész életművével országos, illetve nemzetközi hírű elismerést vívott 

ki, hozzájárulva ezzel közvetlenül vagy közvetve Somogy megye fejlődéséhez, jó hírnevének 

öregbítéséhez 

 

2. Somogy Polgáraiért Díj – Azoknak a személyeknek, illetve kollektíváknak adományozható, 

akik Somogy megyéért és az itt élő emberekért munkálkodnak kiemelkedő eredményességgel. 

 

Az Elnök úr kéri amennyiben javaslattételi jogával a képviselő-testület élni kíván, a javaslatot 

legkésőbb 2015. augusztus 3-ig szíveskedjen megküldeni  

 

Arról kellene döntenie a képviselő-testületnek, hogy vannak-e olyan személyek ill. 

kollektívák akiket javasol ezekre a díjakra, kérem a képviselő-testület tagjait a következő 

képviselő- testületi ülésen terjesszék be ha van ilyen javaslatuk. 
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C) Kadarkút, Kossuth L. u Hrsz.: 0136/3 terület bérbe adása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Megkeresett András János, aki kadarkúti kötődésű sírkő készítő és  érdeklődött a Kadarkút, 

Kossuth L. u. Hrsz.. 0136/3  terület felöl, ami régen autókereskedés volt. Szeretne itt sírkő 

bemutató területet kialakítani, mert ezt a területet erre alkalmasnak látja. Az volt a kérése, 

hogy a képviselő-testület döntsön, hogy a területet bérbe adja-e, és hogy mennyiért. 

 

Rózsa János képviselő 

A város bejáratánál egy sírkő bemutató terület nem egy szép látvány. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Inkább, mint gazos, gyomos legyen, mert ez is hozzá tartozik az ember életéhez. Bármerre 

járunk látunk sírkő kiállító helyeket, sírköveket, plusz anyagi forrás lenne az 

önkormányzatnak. A területen van víz és villany? 

 

Karsai József polgármester 

Úgy értelmeztem, hogy itt munka nem folyna, csak ki lennének állítva azok a darabok 

amelyekből választani lehet. 

A bérleti díjra kérek javaslatokat. 

 

Rózsa János képviselő 

Az üzletek bérleti díjai 25-40 ezer forint/ hónap körül mozognak. 

 

Lóki József képviselő 

Kérjük meg a vállalkozót, hogy ajánljon érte bérleti díjat és aztán a képviselő-testület eldönti, 

hogy ennyiért bérbe adja-e neki, vagy sem. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület adja bérbe a Kadarkút, Kossuth L. u. Hrsz.:  0136/3 

területet, aki ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

72/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Kossuth L. u. Hrsz.: 0136/3 területet bérbe adja. 

Felelős Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.06.30. 

 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, továbbá hogy a képviselő-testület kérje  meg a vállalkozót, hogy ajánljon a 

Kadarkút, Kossuth L. u. Hrsz.: 0136/3 területért  bérleti díjat, aki ezzel egyetért kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

73/2015.(V.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Kossuth L. u. Hrsz.: 0136/3 területet bérbe 

adásáért fizetendő bérleti díjra ajánlatot kér András János 

vállalkozótól. 

Felelős Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.06.30. 

 

D) Tájékoztatók 

 

Karsai József polgármester 

- Az iskola konyhás pályázat beadásra került és várjuk a kedvező elbírálását. 

- Tájékoztatom a képviselő-testület tagjait, hogy összehívásra kerültek a vállalkozók akik a 

Körmendi és a Vótapusztai utat használják. Akik ott voltak azok azt mondták, hogy ha 

mindenki hozzájárul valamennyivel az út felújításához akkor ők is hozzájárulnak, mint 

gazdálkodó szervezet. 

 

Benke József alpolgármester 

- A minap szembesültem azzal, hogy az OTP közölte az Akác vendéglőbe nem helyez ki 

terminált a vendéglátói kártyák alkalmazására csekély forgalom miatt. Ebben kérem a 

közbenjárást, mert város vagyunk, ha idegen betéved, nem tud szép kártyával fizetni.  

 

Karsai József polgármester 

Ennek utána fogunk nézni. 

 

Benke József alpolgármester 

- A 6616-os út mellett a Kossuth L. utcában a szennyvízakna fedelek védőbetonja több helyen 

össze van repedve, el van törve.  

 

Karsai József polgármester 

Ez még garanciális, jelezzük a kivitelező felé. 

 

Pintér Gergő képviselő 

- A LED világítással kapcsolatos munkálatok mikor kezdődnek el? 

 

Karsai József polgármester 

Felhívom a mérnök urat és utána nézek. 

 

Horváth Ferencné alpolgármester 

- Olyan kérdés merült fel a beteg emberek részéről, hogy az önkormányzat tudna-e abban 

segíteni, hogy a vérvételre beszállítja-e azokat, akiknek ide kell menniük, vagy a vért esetleg 

beviszik Kaposvárra, mert ezt más településen megoldják. 
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Karsai József polgármester 

Aki működtet falugondnoki szolgálatot ott ezt megteszik, de Kadarkút város nem működtet 

falugondnoki szolgálatot. De, ha igény van rá és van kb. 7 ember egyszerre, és a buszunk is 

szabad, akkor megoldjuk, ha a képviselő-testület is úgy dönt. 

 

A képviselő testület 7 igennel támogatta a javaslatot. 

 

 

E) Kérdések, Interpellációk 

 

Rózsa János képviselő 

- Nem tudom, hogy megvalósítható lenne-e egy zöldhulladék felhasználású komposztáló 

létrehozása Kadarkúton, a város területén keletkezett zöld hulladékok felhasználásával?  

- Az önkormányzati tölgyfa rönköt fel kellene dolgoztatni. 

- Érdeklődnék, hogy a Fő utcai alsó buszváró üvegezési munkái hogyan állnak? 

- A Kossuth L. utcában kint felejtődtek a gesztenyés napi plakátok, amelyek mára már nem 

nyújtanak esztétikus látványt. 

- Mennyibe került a busz javítása, amelyik elromlott az iskolások osztálykirándulása közben? 

 

Karsai József polgármester 

A gesztenyésnapi plakátokat leszedetem 

Az autóbusz javítása Bruttó 96.000 Ft. volt. 

A Fő utcai buszvárónál kicseréltettem azokat az üvegeket amelyek kicserélhetőek voltak. Az 

egyik résznél az üveget rögzítő gumirészt is megrongálták és nem kapunk hozzá ilyen fajta 

rögzítő gumit. Erre majd valami más megoldást keresünk. A buszvárót, ha az idő engedi 

lefestjük fehérre. 

 

Szeretném ha elérnénk oda, hogy mielőtt valaki elítéli az önkormányzatot azért, hogy 

szándékos rongálás nincs kijavítva, ha ugyanolyan elánnal elítélné azt aki ezeket a 

rongálásokat elkövette, akkor ebben a dologban tudnánk előre lépni. Ha ezek az értékek nem 

közös értékek akkor nincs az a pénz amivel ezeket meg lehetne javíttatni. Ezek a pénzek a 

helyi emberek adójából lesznek elköltve. 

 

Benke József alpolgármester 

Ilyenkor mindig érkezzen egy jelzés felénk, mert akkor tudunk lépni akár a rendőrség felé is. 

Az Egyebek napirendi ponton belül más kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 16
00  

órakor 

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


